

Date: 1st October 2025

Appointment of a New Acting Chief Executive Officer

Raysut Cement Company (S.A.O.G) would like to inform the Financial Services Authority, Muscat Stock Exchange and its valued shareholders that the Board of Directors resolved in its meeting held on 30th September 2025 the following:

Approval to assign the current Group Chief Financial Officer, Mr. Rashid Ali, additional responsibilities as Acting Chief Executive Officer of Raysut Cement Company S.A.O.G, including its subsidiaries and affiliates, effective from October 1, 2025, for a period of three months.

Based on this appointment, Mr. Raashid Ali will take the responsibility of leading the Company's business with a priority of developing and enhancing the effectiveness of the administrative, operational and financial activities.

Mr. Raashid Ali has extensive expertise in strategic restructuring and is a seasoned finance executive with over 30 years of international expertise across the automotive, facilities management, real estate, and retail sectors. He has held senior leadership positions at DAMAC, Jumeirah International, and Renaissance.

Mr. Raashid Ali is also a Chartered Accountant, with deep expertise in financial operation, restructuring, mergers and acquisitions, capital raising, and corporate transformation.

c.co/1./1

التاريخ: 1 أكتوبر 2025م.

تعيين رئيس تنفيذي جديد بالإنابة

تود شركة ريسوت للأسمنت (ش.م.ع.ع) أن تحيط كل من هيئة الخدمات المالية وبورصة مسقط والمساهمين الكرام بأن مجلس إدارتها قرر في اجتماعه المنعقد بتاريخ 30 سبتمبر 2025م الآتي:

الموافقة على تكليف المدير المالي للمجموعة حالياً الفاضل /راشد علي ، لتولي مسؤولية إضافية كرئيس تنفيذي بالإنابة لشركة ريسوت للأسمنت ش.م.ع.ع، وشركاتها الفرعية والزميلة، وذلك اعتباراً من الأول من أكتوبر 70 م. ولمدة ثلاثة أشهر.

وبناءً على هذا التعيين سيتولى الفاضل/ راشد علي مسؤولية قيادة أعمال الشركة وسيكون ضمن أولويات عمله التركيز على تحسين وتطوير أداء الشركة ورفع كفاءتها الإدارية والتشغيلية والمالية.

يتمتع الفاضل/ راشد على بخبرة واسعة في إعادة الهيكلة الاستراتيجية، ويعد مسؤولاً تنفيذياً متمرساً في المجال المالي بخبرة دولية تزيد عن 30 عاماً في قطاعات السيارات، إدارة المرافق، العقارات، والتجزئة. شغل مناصب قيادية عليا في مجموعة داماك، جميرا إنترناشونال، وشركة النهضة.

كما أن الفاضل/ راشد علي محاسب قانوني معتمد، ولديه خبرة متعمقة في العمليات المالية، إعادة الهيكلة، الاندماجات، والاستحواذات، جمع رأس المال، والتحولات المؤسسية.

أمين سر مجلس الإدارة علم المرارة المرا

Board Secretary

P.O. Box 662
P.C. 114, Muscat
Sultanate of Oman
Computition